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7. Medborgarförslag om trafikmiljön i Spånga Centrum 
med närområde med fokus på äldre 
 
Förslag till beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till svar enligt 

detta tjänsteutlåtande. 
2. Stadsdelsnämnden hemställer om hos trafikkontoret och markkontoret  

om vidare utredning enligt detta tjänsteutlåtande i respektive 
ansvarsområde. 

 
 
Jack Kindberg 
Stadsdelsdirektör  Mats Carinder 
   Avdelningschef 
 
Bakgrund 
En medborgare anmäler på uppdrag av SPF Spångaveteranernas trafik-
ombud förslag till förbättringar i trafikmiljön för äldre i Spånga centrum 
med omnejd. De anhåller i sin skrivelse om följande. 
 
1.   Bättre gatubelysning ordnas på promenadvägen Avestagatan till nya 
      bostadsområdet och på Spånga stationsplan. 
2.   Uppsättning av väl synliga skyltar med förbud mot cykling och   
      mopedåkning vid infarten till Spånga torg 
3. Översyn av gångbanor och trottoarer, eftersom trottoarkanterna är för 

höga och vägbeläggningen undermålig. 
4. Lämpligheten av bilparkering på enkelriktade Spånga torgväg, bl.a. 

med tanke på alla korsande gångtrafikanter från vårdcentralen. 
5. Kontakt med polisen från stadsdelsförvaltningen med anhållan om 

kontinuerlig kontroll av trafiken på Värsta allé. 
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6. Snöröjningen på trottoarer och gångvägar i Spånga centrum och 

Spånga stationsplan som varit otillfredsställande i vinter bevakas bättre 
och åtgärdas snabbare. 

 
 
Förslag till svar 
Spånga centrum och station har länge varit föremål för planarbete från 
förutvarande stadsbyggnadskontoret, numera markkontoret. Det är oklart 
när denna blir färdig. I den tillgänglighetsplan som utarbetats av staden 
kvarstår Spånga torg, huvudgångbanor samt trottoarkanter att inventera.  
Stadsdelsförvaltningen är medveten om att det finns många trafik- och 
tillgänglighetsfrågor som är svåra att lösa med nuvarande stadsplan för 
detta område. Vid gemensamma möten med staden har förvaltningen 
ständigt framfört detta till förutvarande gatu- och fastighetskontoret och 
numera trafik- och markkontoren som ansvarar för investeringarna i 
gatumarken. Stadsdelsförvaltningen ansvarar för skötseln av gatumarken. 
Nedan framgår ansvaret för de olika punkterna. 
 
Punkten 1 om gatubelysning hör till markkontorets ansvarsområde. 
Punkterna 2-4 är alla trafikfrågor som hör till trafikkontorets ansvars-
område. Frågorna förs därför vidare till respektive nämnd för vidare 
utredning. 
 
Punkten 5 om bättre bevakning av otillåten biltrafik på Värsta allé, är en 
polisiär fråga, som genom detta tjänsteutlåtande kommer att översändas 
till närpolisen i Rinkeby. 
 
Punkten 6 om snöröjningen omkring Spånga torg och station ansvarar 
stadsdelsförvaltningen för. Vid kontroll av statistiken på klagomål på 
snöröjningen i vintras har mycket få klagomål inkommit på detta område 
från medborgarna. Stadsdelsförvaltningen lyssnar dock på alla förslag på 
förbättringar för att åstadkomma bättre snöröjning i framtiden. 
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Kopia: Närpolisen i Rinkeby 


